
NKBM naj dokapitalizira država
IRENA FERLUGA
"Čudno bi bilo, če država v NKBM ne bi
ohranila svojega deleža. Banko je treba
najprej dokapitalizira ti in potem takoj
začeti prodajati delež. Kdor je dokapi-
taliziral banko po 27 evrov, potem po
8 evrov, bi bilo smiselno, da ta delež
obdrži pri morebitni dokapitalizaci-
jski ceni evro ali evro in pol, o ceni
delnice zgolj ugibam, ker bi sicer
to pomenilo veliko razvrednotenje
državnega deleža, poleg tega bi bila s
tem onemogočena prodaja večinskega
deleža," je ob robu torkove skupščine
NKBM povedal Rajko Stankovič,
predsednik Društva malih delničarjev
Slovenije.

Delničarji so izbrali družbo De-
loitte Revizija Ljubljana za revidira-
nje letnih izkazov NKBM in Skupine
NKBM, niso pa dobili informacij o pri-
pravah na dokapitalizacijo, o izredni
reviziji in morebitnem vlaganju od-

škodninskih tožb proti nekdanjemu
vodstvu banke. Delnica je v torkovem
trgovanju na Ljubljanski borzi izgubi-
la 0,15 odstotka vrednosti inkončala s
tečajem 1,35 evra. "Takšen padec tečaja
delnice je katastrofa. Ravnanja naj-
bolj odgovornih v preteklosti kažejo,
kakor da gre za namerno zniževanje
tečaja delnice. Verjetno bo kdo zain-

teresiran kupiti delež po tako nizki
ceni, ko bodo naprodaj deleži večin-
skega lastnika, države in paradržav-
nih skladov. Da bo torej nekdo, ki čaka
z mošnjičkom, čim ugodneje prišel do
takšnega sistema, kot je NKBM. Saj
imamo povsod opravka z identično si-
tuacijo," opozarja Kristjan Verbič.

Delničarji Nove KBM, razočarani nad tečajem bančnih delnic, so na torkovi skupščini
ostali brez informacij o pripravah na dokapitalizacijo, izredni reviziji in morebitnih
odškodninskih tožbah. fSašo Bizjak)
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